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Številka: 900-36/2019 

Datum:  28. 5. 2019 

 

Z A P I S N I K 

 

nadaljevanja 2. izredne seje Mestnega sveta Mestne občine Ptuj, ki je bila v ponedeljek, dne 

27. maja 2019, po končani 6. seji mestnega sveta, ob 16.32 uri v sejni sobi na Magistratu na 

Ptuju, Mestni trg 1/I, soba 8. 

Sejo je na podlagi 23. člena Statuta občine in 21. člena Poslovnika sveta sklicala in vodila Nuška 

Gajšek, županja Mestne občine Ptuj, ki je uvodoma pozdravila prisotne na seji in ugotovila 

sklepčnost seje.  

Od 29 članov sveta je bilo na začetku seje na seji  prisotnih 23 svetnic in svetnikov, s čimer je na 

podlagi 10. člena Statuta občine bila podana sklepčnost seje. Svet je na podlagi 1. odstavka 44. 

člena Poslovnika sveta lahko nadaljeval s sejo in veljavno sprejemal odločitve. 

 

Skupaj prisotni svetniki: Andrej Lazar, mag. Mirjana Nenad, mag. Sonja Purgaj, Luka Žižek, 

Boštjan Šeruga, dr. Bojan Pahor, Andrej Čuš, Viktorija Bezjak, Aleksander Voda, Sergeja Puppis 

Freebairn, Miha Požgai, Dijana Alibabić, dr. Štefan Čelan, Metka Petek Uhan, Tatjana Vaupotič 

Zemljič, Vladimir Koritnik, mag. Darja Harb, Rajko Fajt, Helena Neudauer, Marjan Kolarič, 

Nuša Ferenčič, Andrej Vindiš, Gorazd Orešek, Milan Klemenc, Alen Iljevec, Janez Rožmarin, 

Marta Tušek in Mario Hlušička. 

 

Svojo odsotnost je v skladu s prvim odstavkom 30. člena Poslovnika sveta zaradi neodložljivih 

obveznosti predhodno napovedal in opravičil Marjan Bezjak. 

 

Na seji sveta so prisostvovali tudi: Tamara Gajski, vodja Kabineta župana, mag. Janez Merc, 

vodja Sekretariata za splošne zadeve, Alenka Korpar, direktorica Skupne občinske uprave občin 

v Spodnjem Podravju, Andrej Trunk, vodja Oddelka za gospodarske dejavnosti, Urša Simonič, 

Kabinet župana, Matej Gajser in Denis Hrga, Sekretariat za splošne zadeve. 

Na seji prisotni novinarji: Danijel Poslek, Hojka Berlič, Dženana Kmetec in Anemari Kekec. 

 

DOLOČITEV DNEVNEGA REDA: 

Sklicateljica je z vabili za nadaljevanje 2. izredne seje sveta predlagala eno točko možnega 

dnevnega reda. Vabilo in gradivo je bilo v četrtek, dne 16. 5. 2019 objavljeno in dostopno na 

spletni strani Mestne občine Ptuj in portalu svetniki, prav tako je bilo vsem vabljenim 

posredovano obvestilo po elektronski pošti.  

 

Ker ni bilo drugih predlogov za spremembe ali dopolnitve z vabili predlaganega dnevnega reda, 

je predsedujoča predlagala za  nadaljevanje 2. izredne seje mestnega sveta v sprejem naslednji 

DNEVNI RED: 

1. Predlog Sklepa o realizaciji projekta Rekonstrukcije glavne ceste G1-2/0249 Spuhlja – Ptuj 
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Dnevni red je bil že sprejet, zato se o njem ne glasuje, je povedala županja. 

 

1. Predlog Sklepa o realizaciji projekta Rekonstrukcije glavne ceste G1-2/0249 Spuhlja - 

Ptuj       

 

Odbor za okolje in prostor ter gospodarsko infrastrukturo in Odbor za gospodarstvo sta 

soglasno podprla predlog sklepa. 

 

Statutarno pravna komisija je obravnavala predlog sklepa, nanj ni imela pripomb in ga 

predlagala mestnemu svetu v obravnavo in sprejem. 

 

Županja je povedala, da je predložen čistopis sklepa. Na podlagi dogovora s krajani in 

predstavitve g. Willenparta  z ekipo na sestanku, dne 9. 5. 2019 smo oblikovali čistopis sklepa. 

Gorazd Orešek je povedal, da ga v sklepu moti, ker se spet govori o minimalnih standardih. 

Prepričan je, da to ni zadeva četrtne skupnosti, ampak celotnega mesta. Ormoška cesta je 

vpadnica v mesto in vedno to bo.  

Županja je glede 2. člena sklepa povedala, da so občani zavzeli stališče, da se za širino ceste 

upošteva minimalni standard, ki ga zakonodaja dovoljuje. Zadeve smo povzeli, saj je tudi predlog 

izredne seje mestnega sveta bil na pobudo krajanov, zato so sklepi v skladu s tem, kar so krajani 

tudi zagovarjali. Na sestanku, dne 9. 5. 2019 je bilo dogovorjeno, da se tudi na kraju samem 

pogleda, kaj se dejansko dogaja, da bomo na podlagi tega to tudi lahko vnesli v novelacijo 

projekta, da ovržemo strahove, ki jih ljudje imajo, saj je ljudi strah, ne vedo kaj pričakovati,  

dobivajo veliko različnih informacij in dezinformacij. Dogovor je, da bo 6. junija prva ekipa že 

na terenu in se bodo že opravljali prvi terenski ogledi. Ekipo bodo zajemali projektanti, geodeti, 

predstavnik občine, lahko tudi predstavnik civilne iniciative in tudi kdo iz četrtne skupnosti. 

Zadevo smo zastavili čim širše zato, da ovržemo strahove in pomisleke. Vse kar je bilo 

dogovorjeno smo v sklepih tudi povzeli. 

Marjan Kolarič je menil, da je bistveno, da se gre na teren in se pogovarja z ljudmi. Moti ga, da 

mestni svet o nečem odloča, vendar pa odločajo ljudje, ki so tam doma. Menil je, da mestni svet 

lahko odloča o čemerkoli, ampak ljudje bodo tisti, ki bodo soglasja podpisali. Četrtna skupnost, 

civilna iniciativa in svetniki iz četrti so tisti, ki z ljudmi morajo priti do nekega dogovora, da bo 

do obnove Ormoške ceste tudi prišlo. Stroka pa je pristojna za širitev ceste, ki se lahko prilagaja 

kolikor je možno. Svetnik politično odloča o tem, da zagotovi sredstva, da se cesta uredi, o 

ostalem pa mora odločati stroka. 

Andrej Čuš je povedal, da se je udeležil razširjene seje četrtne skupnosti. Menil je, da se je 

sprejel neki kompromis, ki bo šel v dobro kraja in občank in občanov. Ljudje pa se bodo o 

zadevah na terenu sami prepričali. Informacije pa so danes takšne, jutri drugačne. Zadeve se naj 

ljudem predstavijo na terenu. Glede na to, koliko soglasij so ob Ormoški cesti dobili do danes, je 

stanje zelo slabo. 

Sergeja Puppis Freebairn  je povedala, da se strinja z g. Kolaričem. Ni pa res, da je civilna 

iniciativa prestrašila ljudi, kot je bilo povedano na začetku izredne seje. Civilna iniciativa se je 

ustanovila zato, ker v lanskem letu niso bila zbrana soglasja, da se cesta širi. Na izredni seji sveta 

je že povedala, da če bi takratna oblast predčasno poslušala ljudi in ustrezno komunicirala z 

ljudmi do tega sigurno ne bi prišlo. Želimo si lahko petnajstmetrsko vpadnico v mesto, vendar če 

ljudje tam imajo svoja zemljišča in ne bodo dopuščali posegov na njih, bo zadeva ostala na 

papirju. Pozdravila pa je napor, ki ga je vložila županja v iskanje kompromisa, saj smo se v 
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končni fazi res morali lotiti zadev, ki so drugače delo strokovnjakov, projektantov. Imeli pa smo 

strokovne nasvete in smo dokazali, da niti zakon, niti pravilniki ne določajo, da mora biti takšna 

širina ceste, ampak je vse to kar so ljudje zahtevali že od začetka v celoti tudi izvedljivo. 

Zahvalila se je tudi vsem svetnikom, ki so se morda tudi malo boj zavzeli za to problematiko. 

Nekateri svetniki so vložili precej napora in dali tudi nekatere predloge.  

Marta Tušek je povedala, da se je tudi udeležila sestanka četrtne skupnosti. Preteklost je kakršna 

je in tudi nima pomena, da bi razpravljali in izgubljali čas. Res je, da ima »strah velike oči«, prav 

tako je res, da bo stroka tista, ki bo o vsem tudi odločila. Stroka mora spoštovati tehnične 

predpise, standarde, projektne pogoje, saj mimo tega ni možno. Problemi se rešujejo na terenu, 

saj danes v tej sejni sobi ni možno doreči vseh detajlov. Po njeni oceni je ves preplah bil veliko 

prenapihnjen. Stališče naše svetniške skupine je, da se rekonstrukcija Ormoške ceste mora 

narediti, saj gre za varnost vaših otrok. 

Gorazd Orešek je povedal, da je zadovoljen, da bodo zadeve sedaj šle tekoče, da bo civilna 

iniciativa pomagala, da se bodo soglasja dobila brez problema, da bo k temu pristopila tudi 

županja in da bomo zadevo uredili v najkrajšem možnem času.  Sicer se ne strinja, da bo sosed do 

soseda urejal kakšna bo vpadnica v Ptuj, Ormoško cesto pa je potrebno prenoviti. Strinja pa se, da 

se gre na teren in se z ljudmi pogovori. Potrebno je razmišljati za 30, 40 let naprej. 

Boštjan Šeruga je povedal, da se je tudi sam udeležil sestanka četrtne skupnosti in vsi sestanki 

so pokazali, da je v preteklosti manjkala komunikacija. Strahovi, ki so se pojavljali in so še danes 

so predvsem zato, ker ljudje niso dobili odgovorov na vsa vprašanja, ki bi jih želeli. Vemo pa, da 

je popolnoma neprimerno stanje Ormoške ceste, Budine, Spuhlje. Vsi želimo rekonstrukcijo 

Ormoške ceste, vendar pa ni možno zanemariti in za obiti vseh tistih, ki tam živijo. Vloženega je 

bilo veliko napora tako s strani županje, kot vseh drugih, da se je prišlo do predloženih sklepov. 

Narejenih je bilo veliko korakov naprej, da smo prišli do predloženih sklepov, saj sedaj imamo 

zaupanje in komunikacija teče. To je pri celotni zadevi zelo velik korak naprej, da bomo prišli do 

tega, kar je nujno potrebno in bi moralo biti narejeno že veliko prej.  

 

Ker druge razprave ni bilo, jo je predsedujoča sklenila in dala na glasovanje naslednji 

SKLEP: Mestni svet Mestne občine Ptuj sprejme predlog Sklepa o realizaciji projekta 
Rekonstrukcije glavne ceste G1-2/0249 Spuhlja – Ptuj, v predloženem besedilu. 
Po izvedenem glasovanju je predsedujoča ugotovila, da je svet od 28 navzočih z večino glasov 

(ZA-27, PROTI-0) sprejel predlagani sklep. 

 

 

SKLENITEV SEJE: 

Ker je bil dnevni red nadaljevanja 2. izredne seje sveta izčrpan, se je predsedujoča navzočim 

zahvalila za udeležbo in sodelovanje na seji ter sejo sklenila ob 16.44 uri.                      

  

                                                                                            

                                                                                                      Nuška Gajšek, s.r. 

                                                                                              županja Mestne občine Ptuj 

 

Zapisnik pripravili: 

Kornelija F. Orlač 

Anica Paj                                                                                       

                                                      

 


